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Generalforsamling.  

Mandag den 20. januar. 2025. 

Klubhuset, Bollervej 13B. 

Kl. 19.00 

                                                                                                           

 Dagsorden. 

 
1. Valg af dirigent. 

 

2. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden 

 sidste ordinær generalforsamling. 

 

3. Fremlæggelse af det af revisoren gennemgåede årsregnskab til godkendelse. 

 

4. Indkomne forslag. Se bilag 1, for indkomne forslag 

 

5. Fastlæggelse af kontingent. 

- Bestyrelsen foreslår en kontingentstigning på kr. 50,- 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

A) Henning Markussen, villig til genvalg 

B) Michael Gade, villig til genvalg 

                                                                                         

7. Valg af bestyrelsessuppleant (for1år)  

A) Annie Sørensen, villig til genvalg                                                                                                     

  

8. Valg af revisor (for1år)   

A) Niels Jørn Petersen, villig til genvalg  

                                                             

Valg af revisorsuppleant (for1år)  

A) Claus Smed, villig til genvalg 

 

9. Eventuelt        



       

Bilag 1, til pkt. 4, Indkomne forslag, til Generalforsamlingen den 20.januar 

2025. 

 

Forslag: 

Bestyrelsen vil foreslå, at der igen åbnes op for, at der skydes flugtskydning med 

almindelige flugtskydningspatroner hagl str. 7.  

Beslutningen ønskes gældende fra den kommende sæson 2025 med start i marts 

måned 2025. 

 

Begrundelse: 

På foreningens generalforsamling mandag den 22. marts 2022 var der fuld opbakning 

til bestyrelsens beslutning om at overgå til udelukkende at anvende bio-patroner på 

flugtskydningsbanen af hensyn til miljøet. Dette betød, at det var slut med 

plastikhaglskåle, der var en naturlig udvikling helt i tråd med tiden. 

 

Det blev på generalforsamlingen i 2023 af formand Jens Dalgaard nævnt, at der var 

problemer med at fremskaffe biopatroner, hvorfor muligheden for at gå tilbage til 

almindelige flugtskydningspatroner kunne blive en realitet. 

 

Det har efterfølgende vist sig, at det fortsat er en udfordring af skaffe bio-patroner til 

flugtskydning. De patroner, der så kan skaffes, er steget voldsomt i pris siden 

beslutningen tilbage i 2022, samt der har været flere tilfælde af tilbagekaldelser af 

bio-jagtpatroner på grund af problemer med disse. 

 

Ovenstående er derfor begrundelsen for, at bestyrelsen igen vil tillade almindelige 

flugtskydningspatroner på banen i Romlund med de gener, det har med 

plastikhaglskåle, der skal bortskaffes. 

 

Bestyrelsen vil fortsat følge udviklingen omkring bio-patroner. 
          


